

卫理公会以萨迦守望者 23-29/03/2023

三月第四个星期的祷告事项

A.家庭/个人之祷:

- 1.为着基督徒看重自己与主的关系，培养灵修生活，在繁忙之中仍然以神的事为念，在生活中荣神益人。
- 2.父母不但忙碌赚钱顾家，更要祷告主帮助父母聆听孩子的生活和心声，陪伴他们成长。

B.教会之祷

- 1.为着传道/牧者在讲台的服事祷告，求主使他们继续坚守真理的传讲，使会众在真道上被造就，心灵更换一新，成为主荣耀的教会。
- 2.求庄稼的主预备他的工人，特别是回应主的呼召，将来在神学院里受装备，成为主的工人牧养他的教会。

C.国家之祷

- 1.为着政府积极肃贪的行动感恩，求主继续使他们充满公义的心，以廉洁和公正来重整内阁，各个部门都能够干净、透明的办事，为的是造福更多人群。
- 2.为着大马 M 群体进入斋戒月祷告，求主使他们在宗教操练期间，能思想永恒与救赎的道理，也求主感动他的儿女向他们为主作见证，引领他们归向救主耶稣。

D.世界/国际之祷

- 1.为着西方国家银行面对倒闭的危机祷告，求主赐给高层有聪明和见识，能够处理好这些金融危机。
- 2.为着阿富汗在 22/3 发生 6.5 级的地震祷告，求主赐给政府和有关当局能够尽快给予援助，帮助当地的人能够度过此难关。

The Methodist Issachar Watcher 23-29/03/2023

Prayer Items for 4th week of March

A. Family/Personal:

1. Pray for Christians to value their relationship with God, to cultivate devotional life, to be mindful of the things of God in the midst of our businesses, and to honour God and others.
2. Pray for parents to not only busy earning money, but also pray that God would compel them to listen to the needs of their children's lives and their voices, and be there for them as they grow.

B. Church:

1. Pray for preacher/pastor's pulpit ministry. Pray that they might continue to stand firm in preaching the truth, that the congregation might be edified and renewed, becoming the glorious church of the Lord.
2. Pray that the Lord of harvest would prepare his workers, especially in response the calling of God, and be equipped in the seminary as his workers to shepherd his church in the future.

C. Nation:

1. Give thanks for the government's proactive efforts to purge corruption. Pray that the Lord would continue to fill their hearts with righteousness and restructure their cabinet with integrity and justice, and that all departments would work in a clean and transparent manner for the benefit of the wider community.
2. Pray for the M community as they enter the month of Ramadan. Pray that the Lord would move them to ponder the truth of eternity and salvation during their religious practices, and that He would stir up His children to bear witness to them and lead them to Jesus, their Saviour

D. World

1. Pray for wisdom and insight from the top to deal with these financial crises as banks in the West struggle with collapse.
2. Pray for the 6.5 magnitude earthquake that struck Afghanistan on 22/3. Pray that the government and relevant authorities might be able to provide assistance as soon as possible to help the locals to overcome this difficult time.

Pengawal Isakhar Methodist 23-29/03/2023

Doa minggu keempat Mac

A. Doa untuk Keluarga/ Peribadi:

1. Doa untuk penganut Kristian agar mementingkan hubungan diri dengan TUHAN, dekat dengan TUHAN melalui kehidupan yang rohani, walaupun kehidupan sibuk, tetapi masih mengutamakan hal TUHAN terdahulu, memuliakan nama TUHAN Allah dan membawa manfaat kepada orang ramai.

2. Ibu Bapa bukan sahaja sibuk mencari rezeki untuk menjaga keluarga, kita perlu berdoa untuk mereka juga tidak mengabaikan anak mereka, supaya ibubapa juga meluangkan masa mendengar tentang kehidupan anak mereka, bersama dengan anak mereka semasa mereka sedang membesar.

B. Doa untuk Gereja:

1. Berdoa bagi semua hamba TUHAN yang melayani di dalam gereja, mohon TUHAN memperkukuhkan iman mereka untuk berkhutbah berdasarkan kebenaran, supaya jemaah dilengkapi dengan kebenaran, hati mereka diperbaharui dan menjadi gereja yang memuliakan TUHAN.

2. Kita meminta dan menyeru kepada Tuhan yang empunya tuaian mengiriskan pekerja-pekerja, terutama yang menjawab panggilan TUHAN, supaya mereka dilengkapi di dalam bidang teologi, untuk menggembala jemaah di gereja.

C. Doa untuk Negara:

1. Kita bersyukur kerajaan yang kini aktif dalam mengambil tindakan anti rasuah, mohon TUHAN memotivasikan mereka dengan penuh keadilan, supaya mereka mentadbir parlimen dengan bersih dan saksama. Bukan itu saja, semua kementerian melakukan tanggungjawab mereka dengan bersih dan telus untuk memberi manfaat kepada rakyat Malaysia.

2. Kita berdoa untuk golongan penganut M yang bermula bulan Ramadan, kita mohon TUHAN memimpin mereka semasa mereka menjalankan tugas agama, mereka boleh fikir tentang hal abadi dan keselamatan, juga doa TUHAN mendorong anak-anak-Nya membuat kesaksian di depan mereka, memimpin mereka bertemu Juru-Selamat Yesus.

D. Doa untuk Dunia:

1. Kita berdoa untuk perbankan di negara barat yang menghadapi krisis bankrupsi, mohon TUHAN memberi mereka ilmu dan kebijaksanaan untuk mengatasi masalah kewangan ini.

2. Berdoa untuk negara Afghanistan yang berlaku gempa bumi berkekuatan 6.5 pada skala Richter pada hari 22/3. Kita mohon TUHAN membantu kerajaan dan pihak berkuasa memberi pertolongan kepada rakyat, supaya mereka boleh mengharungi bencana.